
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke

dňa 15.12. 2014

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková

Prítomní poslanci OZ:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter Brtko, MVDr. Vladimír  Hatala,   Ing. 
Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela Pongráczová, 
Ing. Michal Švento
Prizvaná: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej a volebnej komisie, 
      určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia  OZ 
 2. Kontrola uznesení
 3. Voľba členov komisií obecného zastupiteľstva
 4. VZN Obce Likavka č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne  
     odpady a drobné stavebné odpady
 5. VZN Obce Likavka č. 2/2014 o určení dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 
      školy a dieťa školského zariadenia na rok 2015
 6. Dotácie z rozpočtu obce
 7. Rozpočet obce na roky 2015-2017
 8. Plán kontrólnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2015
 9. Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2015
10. Informácie starostu obce
11. Interpelácie poslancov
12. Diskusia
13. Záver

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ  otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal 
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 7. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 
v zmysle § 13 odst.  4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná 
väčšina poslancov OZ a taktiež 3/5 – nová väčšina poslancov, ktorá je potrebná na schválenie 
VZN. Starosta  obce navrhol  Ing.  Michala Šventu  za predsedu návrhovej  komisie,  MVDr. 
Vladimíra Hatalu a Ing. Editu Homolovú za členov návrhovej komisie. Starosta obce otvoril 
diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 15/2014-7 a). Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov 
zápisnice p. Daniela Kríža a p. Máriu Mravcovú. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 15/2014-7 b). Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce navrhol Ing. Danielu Pongráczovú za predsedu volebnej komisie, p. Mariána 
Mliečku  a p.  Miroslava  Brtku  za  členov volebnej  komisie.  Starosta  obce  otvoril  diskusiu 
k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 15/2014-7 c). Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 15/2014-7 d). Hlasovanie: 9-0-0
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K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonal hlavný kontrolór obce a konštatoval, že z roku 
2012 uznesenia č. 28/2012 a č. 29/2012 majú zmenený termín splnenia úlohy uzneseniami č. 
34/2013 a č. 2/2014 bod b) do 31.12.2014. Z roku 2014 uznesenie č. 33/2014 bod c) sa bude 
vyhodnocovať každoročne, nakoľko úloha je trvalá. Všetky ostatné uznesenia boli splnené.  
Diskusia:
Starosta  obce  vysvetlil  dôvody nesplnenia  uznesení.  Obec  s novým vedením OŠK v roku 
2015 uzavrie zmluvu o výpožičke na zariadenie a motorové vozidlo. Starosta zároveň navrhol 
z uvedených dôvodov uznesenia č. 28/2012 a č. 29/2012 zrušiť.
Ing. Švento doplnil informácie a podporil uzatvorenie zmluvy o výpožičke s OŠK.
OZ prijalo uznesenie č. 16/2014-7 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 16/2014-7 b). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 16/2014-7 c). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 3: Voľba členov komisií obecného zastupiteľstva
Predkladateľ: starosta obce predložil návrh na členov komisie životného prostredia a výstavby 
–  Daniel  Krížo,  Ing.  arch.  Iveta  Hatalová,  Ing.  Vladimír  Konfál,  Ing.  Radoslav  Matejka 
a otvoril diskusiu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 17/2014-7 bod. 1. Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce predložil návrh na členov finančnej komisie – Ing. Daniela Pongráczová, Ing. 
Jana Birtusová, Mgr. Milan Pudiš, Ing. Anna Strnátková a otvoril diskusiu.
Diskusia:
Ing.  Švento  konštatoval,  že  dvaja  navrhnutí  členovia  boli  členmi  komisie  aj 
v predchádzajúcom volebnom období a podporil návrh starostu.
OZ prijalo uznesenie č. 17/2014-7 bod. 2. Hlasovanie: 9-0-0
Starosta  obce  predložil  návrh  na  členov  kultúrno-školskej  a športovej  komisie  –  Mária 
Mravcová, Jolana Magová, Roman Raksa, Marián Maroš, Jaroslava Hricišinová, Martin Šefar 
a otvoril diskusiu.
Diskusia:
Mgr. Peter Brtko povedal, že do komisie boli navrhnutí občania, ktorí majú záujem pomáhať 
pri obecných podujatiach. 
OZ prijalo uznesenie č. 17/2014-7 bod. 3. Hlasovanie: 9-0-0
Starosta obce predložil  návrh na členov komisie na ochranu verejného poriadku – Marián 
Mliečko,  JUDr.  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter  Mastiš,  Michal  Buc  a otvoril  diskusiu.  Bez 
diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 17/2014-7 bod. 4. Hlasovanie: 9-0-0
Starosta  obce  predložil  návrh  na  členov  sociálno-zdravotnej  komisie  –  Mária  Mravcová, 
Marta Krížová, Mgr. Peter Rázga, Mgr. Irena Marošová a otvoril diskusiu.
Diskusia:
Ing.  Homolová  navrhla  doplniť  MUDr.  Danielu  Rázgovú.  Ing.  Švento  upresnil,  že  ak 
v komisii nie je odborník na prerokovanie konkrétnej záležitosti, komisia ho môže prizvať na 
rokovanie.
Hlasovalo sa o predloženom návrhu starostu obce. 
OZ prijalo uznesenie č. 17/2014-7 bod. 5. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 4: VZN Obce Likavka č. 1/2014 o     miestnych daniach a     miestnom poplatku za   
komunálne  odpady a     drobné stavebné odpady  
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  o predloženom  dokumente,  ktorý  je  potrebné 
prerokovať  a  schváliť  z dôvodu  novely  zákona  č.  582/2004  Z.  z.  o miestnych  daniach 
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a miestnom poplatku  za  komunálne  odpady a drobné  stavebné  odpady  v znení  neskorších 
predpisov a otvoril diskusiu.
Diskusia:
Mgr. Brtko navrhol doplniť v § 11 písm. d) priestory priľahlé k budove  hasičskej zbrojnice č. 
851.
Starosta obec navrhol doplniť taktiež v § 11 písm. a) ...a slepá časť ulice za obecným úradom.
P. Mliečko upozornil na nesprávne súp. číslo detského domova v predloženom dokumente.
Starosta  obce  upresnil,  že  v predloženom  VZN  poplatky  za  komunálne  odpady  a drobné 
stavebné  odpady nie  sú  navýšené  oproti  minulému  roku,  ale  pripravuje  sa  ďalšia  novela 
zákona,  kde obec  bude musieť  určiť  výšku poplatku  tak,  aby pokryla  všetky  výdavky za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady.
Poslanci diskutovali o problematike čo sa týka príjmu poplatkov od občanov a výdavkov obce 
za dané služby, o potrebe postupného navyšovania poplatkov ak ich obec bude mať povinnosť 
zvýšiť a o výške poplatkov za dané služby v okolitých obciach a separovaní odpadov.
P. Mravcová podala návrh na zmenu sadzby poplatku v § 23 bod 1) písm. a) na sumu 0,03 € 
za osobu a kalendárny deň.
Hlasovalo sa o predloženom návrhu. Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 18/2014-7  Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 5: VZN Obce Likavka č. 2/2014 o     určení dotácie na prevádzku a     mzdy na dieťa   
materskej školy a     dieťa školského zariadenia na rok 2015  
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  o predloženom VZN,  ktorým sa  určuje  dotácia  na 
prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2015 a otvoril 
diskusiu.
Diskusia:
Ing. Švento vysvetlil  prítomným problematiku financovania školstva a predložil pozmeňujúci 
návrh v §3 - Dotácia na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na jeden výkonový 
ukazovateľ
1. Obec Likavka určuje ročnú výšku dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení 
v jej zriaďovateľskej pôsobnosti na jeden výkonový ukazovateľ nasledovne:
a) dieťa materskej školy                            - 1563,74 €
b) potenciálny žiak školského klubu detí  -   107,07 €
c) potenciálny stravník v školskej jedálni -   119,03 €
a zároveň navrhol doplniť  v § 3 bod 3.  Celková dotácia  na rok 2015 pre dieťa materskej 
školy, potencionálneho žiaka školského klubu detí a stravníka školskej jedálne.    
Ing.  Švento  ďalej  doplnil,  že  základná  škola  s materskou  školou  by mala  každoročne  na 
októbrové  zasadnutie  OZ predložiť  výročnú správu,  nakoľko obec  ako  zriaďovateľ  školy 
potrebuje byť dostatočne informovaná o jej prevádzke.
MVDr. Hatala sa pýtal na spôsob výpočtu navrhovanej dotácie.
Ing. Švento podal vysvetlenie s dodatkom, že návrh bol konzultovaný aj s riaditeľom školy.
M. Brtko vyjadril podporu návrhom Ing. Šventu.
Hlasovalo sa o návrhoch zmien vo VZN Ing. Šventu. Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 19/2014-7  Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 6: Dotácie z     rozpočtu obce  
Predkladateľ:  starosta  obce  predložil  doručené žiadosti  o dotácie  z rozpočtu  obce  za OŠK 
Likavka,  DFSk Likava,  eRko – Hnutie  kresť.  spoločenstiev  detí  – OC Ružomberok a OZ 
Meteníci a otvoril diskusiu.
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Diskusia:
Ing.  Švento  konštatoval,  že  obec  každoročne  prispieva  organizáciám.  V žiadostiach  sú 
uvedené  všetky  zdroje  financovania  organizácií  a do  budúcnosti  by  odporúčal  povinnú 
spoluúčasť žiadateľa na financovaní projektu alebo organizácie.  Obec by mala požadovať, 
aby v žiadosti bol uvedený celkový počet členov a počet členov s trvalým pobytom v našej 
obci. Ďalej uviedol, že pri OŠK vznikli nové oddiely (hokejbalový a vzpieračský), pre ktoré 
bude potrebné vyčleniť financie z celkového rozpočtu OŠK. Do VZN o pokytovaní dotácií 
odporúča  doplniť  možnosť  poskytnutia  dotácie  počas  roka  napr.  pre  novovzniknutý  klub 
alebo na organizovanie podujatia.
Starosta obce oboznámil prítomných o problematike OŠK a zdôvodnil navýšenie sumy oproti 
minulému roku financovaním prevádzkových nákladov pri  uzatvorení  zmluvy o výpožičke 
s obcou. 
Mgr. Pavlíková, hlavná kontrolórka obce konštatovala,  že po formálnej stránke sú žiadosti 
v poriadku.
MVDr. Hatala vyjadril podporu športovým a pohybovým aktivitám.
Poslanci diskutovali a navrhovali možnosti riešenia problematiky OŠK.
OZ prijalo uznesenie č. 20/2014-7 bod. 1. Hlasovanie: 7-0-2 (za: Miroslav Brtko, MVDr. 
Vladimír  Hatala,  Ing.  Edita  Homolová,  Daniel  Krížo,  Marián  Mliečko,  Mária  Mravcová, 
Ing. Michal Švento, proti: nikto, zdržali sa: Mgr. Peter Brtko, Ing. Daniela Pondráczová)
OZ prijalo uznesenie č. 20/2014-7 bod. 2. Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 20/2014-7 bod. 3. Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 20/2014-7 bod. 4. Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 7:  Rozpočet obce na roky 2015-2017
Predkladateľ: starosta obce podal informácie k rozpočtu obce na roky 2015-2017, konštatoval, 
že do budúceho zasadania OZ je potrebné pripraviť investičné akcie na rok 2015, prvoradé 
budú zdravotné strediská, na ktoré obec žiadala NFP a  žiadosti by mali  byť vyhodnotené 
začiatkom roku 2015. Ďalej uviedol, že rozpočet školy sa bude upravovať do novej štruktúry. 
Starosta požiadal  hlavnú kontrolórku o stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu a otvoril 
diskusiu.
Mgr. Pavlíková, hlavná kontrolórka obce predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 
2015, k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2016 – 2017 a k návrhu programového 
rozpočtu.  Obecnému  zastupiteľstvu  odporučila  prijať  uznesenie  za  účelom  odstránenia 
nedostatkov  pri  spracovaní  návrhu  rozpočtu  podľa  funkčnej  klasifikácie  v zmysle  novej 
vyhlášky ŠÚ SR č. 257/2014 Z. z., ktorou sa vydáva štatistická klasifikácia výdavkov verejnej 
správy. Ďalej poukázala na nesúlad jednotlivých výdavkov v návrhu rozpočtu – očakávanej 
skutočnosti  čerpania  rozpočtu  za  rok  2014  a skutočné  čerpanie  rozpočtu  k 15.12.2014 
zisteného z informačného systému účtovníctva. K návrhu rozpočtu na rok 2015 uviedla, že 
v rozpočte  nie  sú  uvedené  investičné  akcie  na  dané  obdobie.  Na  základe  uvedených 
skutočností odporučila schváliť obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu na rok 
2015 a návrh viacročného rozpočtu obce Likavka na roky 2016-2017 zobrať na vedomie.
Diskusia:
Mgr. Peter Brtko sa pýtal na niektoré položky rozpočtu a žiadal v Programe 5 – Podprogram 
5.1 – Požiarna ochrana o preskupenie výdavkov bez celkového navýšenia  nasledovne: 
BEŽNÉ 
VÝDAVKY  2015 návrh 2015 zmena

03.2.0 Ochrana pred požiarmi
            11 
000   

            11 
000   

Program 5 - Podprogram 5.1 - Požiarna ochrana   

620 Odvody
                       
-   

                       
-   

632 Energie, voda a komunikácie               3 200               3 200 
633 Materiál               3 800               3 200 
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634 Dopravné               3 000               3 000 
637 Služby                  800               1 600 

Ing.  Švento  analyzoval  výdavky  školy,  rozpočet  v predloženom  znení  odporúča  schváliť 
a zároveň podal návrh na uznesenie vo veci odstránenia nedostatkov pri spracovaní rozpočtu, 
s termínom do najbližšieho zasadania OZ. 
OZ prijalo uznesenie č. 21/2014-7 a). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 21/2014-7 b). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 21/2014-7 c). Hlasovanie: 9-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 21/2014-7 d). Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 8: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2015
Predkladateľ:  Mgr.  Janka  Pavlíková  –  hlavný  kontrolór  obce  informovala  OZ  o pláne 
kontrolnej činnosti na I. polrok 2015, ktorý je zverejnený na úradnej tabuli obce.
Diskusia:
Ing.  Švento  navrhol  vykonať  kontrolu  finančných  prostriedkov  za  rok  2014  v ZŠ  s MŠ 
Likavka na originálne kompetencie, z dôvodu spresnenia výdavkov obce na daný účel. 
OZ prijalo uznesenie č. 22/2014-7  Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 9: Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2015
Predkladateľ: starosta obce predložil informáciu o plánovaných zasadnutiach OZ  v roku 2015 
a otvoril diskusiu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 23/2014-7  Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 10: Informácie starostu obce
Starosta obce podal informácie o realizovaných prácach a akciách.

- na obecnom úrade montáž klimatizačného zariadenia,
- v obci čistenie odvodňovacích rigolov a priepustov,
- generálna oprava KUKA voza,
- oprava mot. vozidla Peugeot.

27.11. - členská schôdza ZO SZPB – Obec Likavka dostala Čestné uznanie Ústrednej rady 
SZPB,
1.12. – pracovné stretnutie na Liptovskom kultúrnom stredisku k DFF, ktorý sa bude konať 
6.-7. júna  2015,
4.12. – zaslaný list Združeniu Čebrať ohľadom neodôvodneného prejazdu domiešavačov cez 
obec z dôvodu výstavby diaľnice,
13.12. – hokejbalový turnaj a otvorenie hokejbalového ihriska v areáli OŠK,
13.12.-  Vianočné trhy v Likavke,
11.12. – výročná konferencia Regionálneho operačného programu v Bratislave,
15.12. – zasadnutie predstavenstva VSR,
- obec podala dve žiadosti o granty na DFF a knižničný fond na MK SR,
- obec zašle žiadosť na SC ŽSK na zákaz prejazdu vozidiel nad 12 ton cez ul. Kačkovu.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 24/2014-7  Hlasovanie: 9-0-0

K bodu č. 11: Interpelácie poslancov
Interpeláciu nepredložil nikto z prítomných poslancov.

K bodu č. 12: Diskusia
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M. Mravcová predniesla požiadavku na vykonanie opatrení v dopravnom značení pri vstupe 
do ul. Moyzesovej (od pošty) z dôvodu neprimeranej rýchlosti motorových vozidiel na danú 
komunikáciu a úpravu webovej stránky obce pri prezeraní fotodokumentácie .
M.  Mliečko  upozornil  na  nebezpečenstvo  pre  chodcov  pri  križovatke  komunikácií  I/59 
a III/059016  na ul. Hollého a potrebu vybudovania chodníka smerom ku škole. 
Prítomný občan Pavol Kruták požiadal  o doplnenie dopravného značenia  -  stredovej čiary 
v zákrute pri fare, z dôvodu bezpečnosti cestnej premávky.
Mgr. Brtko poukázal na nedostatočne prehľadnú zákrutu taktiež pri fare, kde sú prekážkou 
stromy, ktoré sú na súkromnom pozemku. Ďalej uviedol, že z dôvodu veľkého neporiadku pri 
kontajneroch  na  ul.  Mikuštiakovej  by  bolo  dobré  ich  presunúť  na  iné  miesto  a zároveň 
všetkých prítomných pozval na Výročnú členskú schôdzu OHZ.
Starosta obce odpovedal, že umiestnenie kontajnerov bude riešiť.
Ing. Švento sa pýtal na čistenie rigola okolo kostola. 
M. Mliečko navrhol prehľbiť koryto, aby bolo samočistiace, ako je tomu na hlavnom toku.
Starosta uviedol, že potok je v správe Povodia Váhu, ale obec o vyčistenie a prehĺbenie koryta 
bude žiadať.
OZ prijalo uznesenie č. 25/2014-7  Hlasovanie: 9-0-0 

K bodu č. 13: Záver
Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval  všetkým prítomným  za účasť.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r.

Daniel K r í ž o, v. r.               Ing. Marián J a v o r k a, v. r.             Mária M r a v c o v á, v. r.
    overovateľ         starosta obce               overovateľ
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